
Montferland

Vragen voor het vragenuur

Onderwerp: Ongedierte in ’s Heerenberg-Oost

In de wijk ’s-Heerenberg Oost is er sprake van ernstige overlast van ongedierte, te weten ratten.
Er is door een bewonersgroepering contact hierover gezocht en na een stroeve start is er een 
goede doorstart gekomen en zijn er samen met de gemeente Montferland afspraken gemaakt over 
de te volgen procedure en de inzet door de gemeente, de bewonersgroepering en een externe 
partij (gericht op het bestrijden van ongedierte.
Dit is opgepakt met info in het Montferland Journaal en flyers, zodat de overige inwoners van ’s-
Heerenberg Oost ook hun meldingen kunnen doen.

Nu is afgelopen week gebleken dat meldingen die nu bij de gemeente gedaan worden niet 
doorgezet worden, inwoners krijgen het antwoord dat ze dit probleem zelf moeten oplossen en dat 
het geen probleem van de gemeente is.

Dit is volgens onze informatie anders dan is afgesproken.

Kan de portefeuillehouder aangeven hoe de procedure binnen de ambtelijke organisatie goed 
wordt geborgd?

Alvast bedankt voor de beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Namens de fracties van LBM (dhr. Van Schriek), Lijst Groot Montferland en het CDA (dhr. 
Linssen)

Henk Groote

Lijst Groot Montferland


